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Sak nr. Tekst Ansvar 

 

1 Samarbeid med Klæbu travlag - Referat fra møte  
 
Har vært møte, positivt. Ovalbane er planlagt og kan i så fall 
brukes til trening når de vil. Det tenkes stor ovalbane med 
brøyting og lys. Stor interesse i travlaget for samarbeid. 
Samarbeidet holdes utenom Gloi, det blir lettere for 
travlaget. Men alle kan bruke banen hvis de melder seg inn i 
travlaget og betaler avgift til dem + en andel for 
tilrettelegging og utstyr. Gloi vil få mulighet til å bruke 
anlegget til stevner og kurs som klubben gjør ellers. Det 
finnes fullt utstyrte lokaler med kjøkken. Ikke gjestestaller, 
men kan være muligheter for å leie på nærliggende staller. 
Nytt møte om saken neste uke. 

 

2 Fra komiteene – Gjennomgang stevner og kurs 
 
Kurs: Rekrutthelg skulle være i august, men flyttes til 
oktober pga. hektisk august/september. 
Tema skoing/nødskoing: fortsatt under planlegging.  
Faste kurs gjennom vinteren er under utredning. Ellers et 
kurs i Verdal i september og et i Verdal i oktober, begge er 
nesten fulltegnet. Informasjon om kursene ligger på Sporti. 
Det blir både teori og clinic og muligheter for å ri for 
instruktør.  
 
Sport: God stemning på stevne. Komiteen tenker at flere 
bør inn i sportskomiteen da det blir mye organisering og det 
er få som trør til på dugnad. Må tas hensyn til i 
organisasjonsplan og i forbindelse med årsmøtet. Masse 
fine premier. Kabler til lydanlegg må repareres eller 
erstattes. Trengs mikrofon som går på kabel og ikke bare 
trådløst. Fin og hyggelig rytterfest i flott lokale.  
 
 - mulig med en-dagers høststevne første helg på 
november, eventuelt nest siste helg i oktober. Da på Verdal 
og gjerne i samarbeid med kurskomiteen for eventuelt 
opplegg dagen før (ri for en dommer). 

 
 

3 Revisjon av budsjett 
Resultatregnskap er sendt til styret. Gjennomgang og 
justering av budsjett på møtet.  
Sjekk forventning rundt salg av kubbklær med ansvarlig – til 
budsjettet.  
 
Kiossalget er godt over budsjett Det er flere ting som er 
vippset til samme pott: klubbklær, bokser etc. – men 
uansett! 

 
Sjekk pris på varevalg på Vipps og om Izettle kan være et 
alternativ. 

 
 
 

- Gry 
 
 
 
 
 
 

- Gry 
 



4 Gjennomgang av klubbhåndbok - Sportskomiteen  
Utsettes til neste møte, viktig at sportskomiteen leser 
gjennom og kommenterer til neste møte.  
 
Legg inn i håndboka det som er tenkt om støtte til utøvere. 
Kan også være fint å ta dette opp på årsmøtet hvis det skal 
bli en fast praksis.  

 

5 Eventuelt 
Bilder fra stevnet legges ut på klubbens Facebook-side.  

 
 

6 Neste møte 
Uke 38 eller uke 39. 

 

 

 


